
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1411 Skydd av sillbestånd

Så kom den då till slut. Den utredning som regeringen under mer än två års tid 
har hänvisat till otaliga gånger och i olika riksdagssammanhang. Jag syftar 
förstås på Havs- och vattenmyndighetens Redovisning av regeringsuppdrag att 
utreda hur fiskeregleringar kan utvecklas för att skydda kustlekande bestånd av 
sill i norra Egentliga Östersjön, som nyligen publicerades. Flera av 
myndighetens förslag och rekommendationer känns igen. Det är förslag som 
forskare, fiskare och flera relevanta organisationer såsom Baltic Waters 2030, 
Marint centrum i Simrishamn, Sportfiskarna med flera har fört fram sedan 
länge. Det är också förslag som Moderaterna och andra politiska partier har fört 
fram sedan länge. Nu är den stora frågan om regeringen kommer att agera. Den 
handlingsförlamning som rått har dessvärre lett till flera förlorade år för 
Östersjön och dess ekosystem, vilket även har påverkat småskaligt fiske och 
kustsamhällens möjlighet att utveckla livsmedelsproduktion och turism. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna-Caren 
Sätherberg:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta med anledning av Havs- och 
vattenmyndighetens rapport?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-05
Besvaras senast
2022-04-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


